



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

新聞稿

2024 UCI 單車花式世界盃、第十五屆亞洲室內單車錦標賽及香港公開賽

中國香港單車總會有限公司將於 2024 年 8 月 10 至 11 日在柴灣體育館舉辦 2024 UCI 單車花式世界盃、第十五屆亞洲室內單車錦標賽及香港公開賽。多支來自歐洲及亞洲頂級隊伍包括奧地利、德國、意大利、日本、匈牙利、馬來西亞、中國澳門、泰國及瑞士將來港與東道主中國香港隊角逐單車花式及單車球的各项殊榮。

單車花式世界盃運動健兒陣容鼎盛，德國花式隊派出多名頂級選手來港參戰，包括 2023 年室內單車世界錦標賽的女子單人冠軍雷蒙娜 Ramona Dandl、男子單人冠軍魯格斯 Lukas Kohl 及現時世界盃女子單人排名第一的賈娜 Jana Pfann 等。匈牙利花式隊亦由前世界級高手史安 Schon Martin 率領年青接班運動員挑戰德國、意大利、瑞士等選手，勢必掀起連場龍爭虎鬥。

至於亞洲錦標賽方面，單車花式港隊將派出包括 2023 年世錦賽季軍得主林子軒及林子樑等人聯同年青小將迎戰；單車球港隊亦由海外比賽經驗豐富的運動員陳家健及何永泰，與來自日本、馬來西亞及中國澳門代表隊爭奪各項亞洲冠軍。

匈牙利代表隊及部份德國運動員更提前於 8 月 3 日及 4 日到港，參加於 8 月 5 日至 8 月 8 日在柴灣體育館舉行的單車花式賽前訓練營，與本地運動員作交流。

香港公開賽於 2024 年 8 月 10 日及 2024 UCI 單車花式世界盃、第十五屆亞洲室內單車錦標賽於 8 月 11 日在柴灣體育館舉行，是次賽事免費入場，歡迎市民到場支持中國香港運動員。

如有垂詢，歡迎聯絡項目經理李俊諺先生(電話: 2504 8240) 或賽事總監成秀萍女士 (電話: 9070 4291)，詳情可瀏覽賽事網址 <https://www.cycling.org.hk/hko2024>。

中國香港單車總會有限公司

二零二四年七月二十九日



中國香港單車總會有限公司
THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED
(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Press Release

29th July 2024

**2024 UCI Artistic Cycling World Cup,
15th Asian Indoor Cycling Championships and Hong Kong Open**

The Cycling Association of Hong Kong, China Limited is going to hold 2024 UCI Artistic World Cup, 15th Asian Indoor Cycling Championships and Hong Kong Open at Chai Wai Sports Centre on 10th and 11th August 2024. Overseas elite riders from Austria, Germany, Hungary, Italy, Japan, Macau, China, Malaysia, Thailand and Switzerland will compete with Hong Kong, China Team in the Artistic and Cycle-ball events.

Top tier elite riders from Germany will show their top class skills in the Artistic World Cup, including Lukas Kohl (Winner of Single Men Elite in 2023 World Championships), Ramona Dandl (Winner of Single Women Elite in 2023 World Championships), Jana Pfann (the defending champion of Single Women Elite of 2024 World Cup) and etc. Moreover, the former World-class Artistic Cycling Riders Schon Martin will lead the Hungarian Team to challenge other elites riders from Austria, Germany, Italy and Switzerland. They will certainly show their superb competence for these sensational and spectacular events.

In addition, Hong Kong Team will send their best and experienced riders such as Jeff Lim & Ronald Lim (2nd Runner up of Pair Open in 2023 World Championships), Chan Ka Kin Kenny & Ho Wing Tai to compete for the champion in Artistic World Cup and Asian Championships.

Hungary team and some riders from Germany will attend the Pre-competition Training Camp with our local riders from 5th to 8th August at Chai Wan Sports Centre. It will be a valuable exchange experience for all riders.

2024 UCI Artistic Cycling World Cup, 15th Asian Indoor Cycling Championships and Hong Kong Open will be held at Chai Wan Sports Centre on 10th & 11th August 2024. The admission is free and the general public is welcome to join and to support the riders.

For enquiries, please contact Event Manager, Mr. Ivan Lee at 2504 8240 or Race Director, Ms. Semeul Shing at 9070 4291 or visit the website: www.cycling.org.hk/hko2024 for details.

The Cycling Association of Hong Kong, China Limited

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1015室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cycling.org.hk Website 網頁: www.cycling.org.hk



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

Photo



World Champion of Single Men Elite - Lukas Kohl

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓1015室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cycling.org.hk Website 網頁: www.cycling.org.hk